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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2023 - 2024 

 

Dato 23. januar 2024 

Sted Sommersted 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg og Dilek 

Kartal, Luise Bram, Simon Hoffmann Christensen 

Lokale rep.: David Koeslich & Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Henrik Post og Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende Nanna Falk Jensen, Brian Skov, Benny, Luise, Simon, Dilek, Hanne  

Bilag  

 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse 

• Opfølgning 

5   

Nyt om Nustrup 

børnefællesskab 

10 Opdatering på de 

bygningsmæssige forhold 

Der har været afviklet styregruppemøde 

samt diverse byggemøder. 

Der er mange møder omkring byggeri her i 

starten af 2024.  

Det er med rådgivere og arkitekter.  

Byggesagsbehandlingen har deadline i dag 

den 23.1.24. 

Tegningerne til byggeriet bliver stadig 

justeret, da der gerne skal findes plads til 

“soveplads” til vuggestuebørn m. 

barnevogne.  

Der er fokus på at genbruge materialer og 

inventar som skolen har i forvejen. 

1.juli er stadigvæk startdato på byggeriet i 

Nustrup.  

1. etape er beregnet til 120 arbejdsdage.  

2. etape er beregnet til 50 arbejdsdage.  

 

Der er også ved at blive aftalt med 

flyttefolk, hvordan de skal i gang med at 

“lukke ned” og flytte inventar.  

 

Der er fokus på at der bliver undervist 

samtidig med at byggeriet går i gang.  

 

Der er meldt klart ud, at der bliver plads til 

telte til sportsugen i Nustrup i 2024.  

 

Der er ikke afsat midler til ombygningen i 

Nustrup til at dække udgifter i forbindelse 

med ønsket om en udvidelse af 

parkeringspladser i forbindelse med hallen. 

Skoleleder henvender sig til Nustrup 

foreningens støtteklub.  
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Byggepladsen kommer til at ligge på den 

nuværende forældre og personale-

parkering. Derfor at dette område ikke 

tilgængeligt i godt og vel et år.  

 

 

Genbesøg det “digitale 

princip” 

15 Fokus på om princippet 

fortsat er tidssvarende og 

beskrivende nok, herunder 

bl.a. et blik på brugen af 

smartwatches.  

Se princippet på hjemmesiden. 

www.fns.aula.dk- under fanen 

Skolebestyrelsen. 

 

Bestyrelsen bliver orienteret om 

problematikker omkring at moderne ure 

hos flere elever, kan fungere på samme 

måde som en mobiltelefon.  

 

De opfordrer til at personalet kontakter 

forældre til pågældende elever, hvor det 

bliver og opleves en udfordring. Og 

genbesøger gerne dette, hvis det udvikler 

sig til en generel tendens i skolen.  

 

Budget 15 Orientering om og 

godkendelse af budgettet 

(såfremt vi har fået 

afslutningen på seneste 

regnskabsår) 

Vi og flere skoler er stadig udfordret på at 

vi endnu ikke har fuld adgang til dette års 

budget, da vi er overgået til nyt 

økonomisystem.  

 

Dog ser det fornuftigt ud mht. Budgettet. 

Det er bl.a. en leder mindre og en øget 

strukturpuljetildeling på 2,9 mio. Som er 

med til at vi ser positive ind i budgettet for 

2024.  

 

Der beregnes ligeledes på personalebehovet 

for kommende skoleår. Det er ved at være 

tid (1. februar) til at vi kommunalt skal 

melde ind til forvaltningen omkring dette.  

 

 

Tour d´ Sommersted 30 Vi skal rundt og se matriklen i 

Sommersted 

Vi går en samlet tur rundt og ser 

Sommersted matrikel. 

Styrkelse af almenområdet 5 Orientering til bestyrelsen 

om, hvordan vi arbejder med 

at styrke almenområdet. 

Den 3.jan 2024 om eftermiddagen, blev der 

arbejdet med styrkelsen af almenområdet 

sammen med personalet.  

Der bliver også fortsat arbejdet med dette 

på de kommende matrikelmøder på hver 

matrikel.  

 

Princip for SFO 20 Grundlag for udarbejdelsen af 

et SFO–princip herunder skal 

drøftes: 

Kan og skal aktiviteter 

Skærme 

Hal aktiviteter 

Grøn skole 

Vi drøfter hvordan vi kan styrke SFO, 

således det bliver en attraktiv mulighed at 

vælge.  

Vi vil gerne at vores børn i SFO er der 

længere tid ad gangen, så der er bedre tid 

til fordybelse.  

Der er et stort ønske om ugebreve, som på 

skolen, eller at man med faste 

dagsaktiviteter, kan være mere synlig i 

hvad SFO er.  Der bliver færdigskrevet et 

http://www.fns.aula.dk-/
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princip, således det kan godkendes på 

kommende bestyrelsesmøde i februar. 

Der er ønske om faste aktiviteter.  

Måske kunne en SFO-legepatrulje være en 

mulighed.  

 

   

 

Gensidig orientering 20 • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
• Alle på førstehjælpskursus 
•   

 
Medarbejdere 
Nustrup: 

•     
•   
 

Sommersted: 

•  
•  Tværsuger lige om lidt og 

skolefest.   
 
Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted 
 
Lokale repræsentanter 

 
Forældrerepræsentanter 

 

Evt.     

 

 

 
 

Punkter til kommende møde: 

 

Motivation i juniorunivers.  

 

 


